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Protokół nr 50/2022 

z  posiedzenia  Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

z dnia 26 września 2022 roku. 

 
Obecni wg załączonej listy obecności 

Porządek  posiedzenia: 

 

1. Ocena realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2022 r. 

2. Omówienie materiałów na XL Sesję Rady Gminy Poczesna. 

3. Sprawy różne. 

 

Uwag nie zgłoszono  

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w obecności 12 radnych – jednogłośnie  przyjęła porządek 

obrad.  

 

 Ad. 1  

Sprawozdanie z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2022 r. przedstawiła Skarbnik gminy -                                                

Magdalena Kadłubek. 

 

Uwag nie zgłoszono  

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w obecności 12 radnych – jednogłośnie 12 głosami „za” 

pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2022r.  

 

Sprawozdanie zostało przez Komisję przyjęte do wiadomości. 

Ad. 2  

Projekt uchwały z punktu 9 porządku obrad XL Sesji Rady Gminy tj. 

 zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poczesna na lata 2022-2029 przedstawiła Skarbnik gminy –  Magdalena Kadłubek. 

  

Uwag nie zgłoszono  
Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  w obecności 12 radnych – jednogłośnie    12 głosami „za” 

pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały z punktu 10 porządku obrad XL Sesji Rady Gminy tj. w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2022 rok przedstawiła  Skarbnik gminy -  Magdalena Kadłubek. 

 

Uwag nie zgłoszono  

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w obecności 12 radnych – jednogłośnie 12 głosami „za” 

pozytywnie zaopiniowała  ww. projekt uchwały. 

Ad. 3  

W tym punkcie  przewodniczący Komisji  Wojciech Opiłka zapytał; 

- o termin zbiórki  azbestu  od mieszkańców gminy, 

- o komunikację do m: Sobuczyna, Mazury , Młynek, Nierada,  

. 

1. Opracowanie i zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2019rok. 

2. Omówienie materiałów na III Sesję Rady Gminy Poczesna. 

3. Sprawy różne 
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- o możliwości odstrzałów dzików. 

Radna pani Halina Synakiewicz zapytała; 

- o miejsca parkingowe przy ulicy Kopalnianej w Nowej Wsi, 

- o termin wywozu odpadów wielkogabarytowych z Sołectwa Nowa Wieś.  

Na wszystkie pytania wyczerpująco odpowiedział Wójt Gminy Poczesna Krzysztof Ujma.  

Na tym Komisja zakończyła posiedzenie. 

                               

Protokół sporządziła:                                                             Przewodniczący  

                                                                            Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

 Renata Smędzik                                            

                                                                                Wojciech Opiłka 

                                                                                

  


